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OBČINSKA skupščina je obravnavala poročilo
podjetja »DOM« in je ugotovila, da je to pod-
jetje doseglo zadovoljive uspehe pri gospo-
darjenju s stanovanjskim fondom, zlasti pri
investicijah v vzdrževanju starejših stano-
vanjskih hiš in poslovnih prostorov. Izboljšalo
se je sodelovanje s stanovalci in hišnimi sveti,
kakor tudi povečal obseg z vključitvijo novega
stanovanjskega fonda.

Se vedno pa obstajajo nesorazmerja med
višino stanarin in cenami stanovanjske gradnje,
ki se stalno večajo. Stanarina bo sčasoma po-
krivala stroške le za redno investicijsko vzdr-
ževanje objektov, ne bo pa ostalo zadosti
sredstev za amortizacijo stanovanjskega fonda.
Nerazčiščena so vprašanja med občinsko skup-
ščino in podjetjem »DOM«, kako se naj upo-
rablja amortizacija za stanovanja, ki so v lasti

občinske skupščine in kako se naj uporablja
ta amortizacija. Mnogo problemov pa ostaja še
nerešenih med »DOMOM« in etažnimi lastniki.
Odborniki občinske skupščine so sprejeli poro-
čilo »DOMA« in dodali nekaj pripomb, ki za-
htevajo hitrejše rešitve.

Tovariš Šinkovec je menil, da mnogi stroški
na stanovanjskih hišah nastopajo zaradi zelo
slabih streh, kajti urbanisti se navdušujejo
za ravne strehe, kar pa ni najbolj primeno
za naše področje. Razmišljati bo treba, kako
priti do cenenih stanovanj, kakor tudi do sta-
novanj za borce, kar se vleče iz leta v leto.
Odbornik Bizant je pripomnil, da se je zelo
podražila gradnja stanovanj, čeprav mnoga
podjetja trdijo, d_a lahko gradijo tudi ceneje,
zlasti pa, da so pripravliena graditi stanovania
za tisti dd našega prebivalstva, ki ima nizke
dohodke in ne bi mogel plačevati ekonomskih
najemnin v stanovanjih, ki iih seda} grade.
Razmišliati bo treba o novi gradnii naiem-
niških stanovani, sredstva za to pa bi se mo-
rala najti pri občinskih skupščinah, »DOMU«,
bankah in delovnih organizacijah.

Odbornik šavnik ie mnenja, da ni rešitev sa-
mo gradnja za tržišče, ker.se tukaj preveč
mačehovsko gospodari s sredstvi, zlasti pa je
opozoril na to, da je treba izvajati nadzor pri
gradnji za trg. Ugotovil je, da je naša inšpek-
cija zelo neučinkovita in podal svoie mnenje
tudi glede ravnih streh, kjer naj bi strokov-
njaki ugotovili, ali so take strehe primerne za
Liubljano ali ne. Zlasti pa bi morali poudariti
odgovornost stanovanjskih podjetii in hišnih
svetov pri urejanju zelenih površin.

Odbornik Božič je ponovno odprl vprašanje
litostrojskih barak, katere ie svoj čas uprav-
ljalo podjetje »LITOSTROJ«, ki ima svoie
lastno stanovanjsko podjetie, ie pa dvignilo
roke od teh barak. Zlasti bi bilo potrebno za-
gotoviti požarnovarnostne ukrepe v teh bara-
kah in kontrolo vseljevanja barak.

Direktor podjetja »DOM« tovariš Rainer je
obljubil, da bodo problematiko, kot jo je
obravnavala občinska skupščina, skušali rešiti
na najboljši način, zlasti, ker postajajo ti
problemi vedno bolj pereči. Ugotovil pa je, da
bo to delo v Šiški zelo težko, ker podjetje
»DOM« gospodari v Šiški s ca. 6.500 stanova-
nji, od katerih ima vsako stanovanje svoje
probleme.


